
اردوگاه آبی

خداحافظی یامگا با هواداران آبی

کوین یامـــگا خیلی تلاش کـــرد در فصل جدیـــد نیز در 
کنار اســـتقلال باشد اما شرایط جســـمانی او این اجازه 
را بـــه مدافع-هافبک خلاق و گلزن اســـتقلال نداد تا در 
حالـــی که یک چشـــمش فقـــط 10 درصد بینایـــی دارد، 
در ترکیب اســـتقلال فصـــل بعد به میدان بـــرود. یامگا 
حتـــی در یک بـــازی تدارکاتی نیز حضـــور یافت و موفق 
شـــد پاس گل هم بدهد که رســـانه ها روی این موضوع 
خیلی مانور دادند و در آن ایام احســـاس شـــد که شاید 
نکونـــام بخواهـــد نام ایـــن بازیکن را در فهرســـت لیگ 
بعد نیـــز قرار دهـــد اما در نهایـــت نام یامگا از لیســـت 
اســـتقلال خارج شـــد تا احتمال بازگشـــت این بازیکن 
به صفر برســـد. کوین که خود نیز انگار بابت بازگشـــت 
بـــه ترکیـــب اســـتقلال دیگر امیـــدی نـــدارد و از خروج 
نامش از لیســـت خبردار شـــده، در پیامـــی از هواداران 
اســـتقلال تشـــکر کرده: »از ابراز لطف مردم و هواداران 
اســـتقلال بســـیار ممنونم. ضمن اینکه در این مدت از 
آنها بازخـــورد مثبتی دریافـــت کردم و از ایـــن بابت هم 

بسیار خوشـــحال هستم.«

تشکر حامدی فر از استقلالی ها

امیـــد حامدی فـــر، هافبـــک جـــوان فصل پیـــش که در 
فصل جدیـــد جایی در ترکیـــب آبی ها ندارد با انتشـــار 
متنـــی در صفحـــه شـــخصی اش از هـــواداران باشـــگاه 
اســـتقلال تشـــکر کـــرده تا بـــه نوعـــی تقدیر خـــود را از 
حمایت هـــای آبـــی دلان در فصلـــی که گذشـــت به رخ 
بکشـــد. شـــاید اگر حامدی فـــر در فصل بیست وســـوم 
قدری در رفتـــار خود حرفه ای عمل می کـــرد، نکونام او 
را در لیست نگه می داشـــت اما ناپختگی حامدی فر کار 
دستش داد و موجب شـــد نکونام روی نام او قلم قرمز 
بکشـــد. البته شـــاید جدایی از اســـتقلال و پیوستن به 
تیم گل گهر ســـیرجان تا حدی برای حامدی فر تصمیم 
خوبـــی هـــم باشـــد و موجب شـــود او در فصـــل جدید 
بازی هـــای بیشـــتری انجام دهـــد و با اصـــول حرفه ای 
بیشـــتر آشنا شـــود و روزی دوباره به اســـتقلال بازگردد. 
بـــه هر حـــال حامدی فـــر جوان اســـت و هنـــوز فرصت 

برای بازگشـــت به اســـتقلال دارد.

معمای دستیار خارجی
در حالـــی که کادر فنی اســـتقلال در حال آماده ســـازی 
ایـــن تیـــم بـــرای حضـــور در لیـــگ برتـــر اســـت و همه 
همـــکاران فصـــل پیـــش به جـــز مهدی هاشمی نســـب 
بـــه نوعـــی حفظ شـــده اند امـــا هنـــوز تکلیف دســـتیار 
خارجـــی کـــه قرار بـــود به مجموعـــه اعضـــای کادر فنی 
کنونـــی اضافه شـــود، روشـــن نیســـت و جـــواد نکونام 
نـــام همکار جدیـــد خود را به باشـــگاه نداده اســـت. در 
روزهای اخیر بار دیگر این شـــایعه دهان به دهان شده 
که شـــاید دستیار جدید خارجی اســـتقلال هفته آینده 
در تمرینات آفتابی شـــود اما نزدیکان بـــه جواد نکونام 
ایـــن خبـــر را هنـــوز تأییـــد نکرده اند و روشـــن نیســـت 
دســـتیار جدیدی کـــه از آن نام برده می شـــود، اساســـاً 
چه کســـی اســـت و آیـــا نکونام نـــام فرد جدیـــدی را به 
باشـــگاه اســـتقلال اعلام کرده یـــا خیر؟! بـــه هرحال تا 
کنون همه دســـتیاران فصل پیش در کادر حضور دارند 
و هیـــچ گزینه جدیدی هم اضافه نشـــده اســـت. حتی 
صحبت از بازگشـــت مهدی هاشمی نســـب هم هست.

ادامه حمایت از رضاییان

از زمانـــی کـــه رامیـــن رضاییـــان به اســـتقلال پیوســـته، 
پیشکســـوتی نیســـت که از ایـــن بازیکن حمایـــت نکند. 
همه اســـتقلالی های قدیمـــی متفق القول بر ایـــن باورند 
کـــه رامیـــن رضاییـــان می توانـــد یک کمـــک ویـــژه برای 
اســـتقلال باشـــد و بـــه ایـــن تیم یـــاری رســـاند. برخلاف 
جبهه ســـرخ کـــه شـــاید برایـــن باورند کـــه رضاییـــان در 
اســـتقلال موفق نخواهد بود اما اســـتقلالی های قدیمی 
ســـخت براین باورنـــد که رضاییـــان در اســـتقلال به یک 
بازیکـــن کلیـــدی و مهـــم تبدیل خواهـــد شـــد. در ادامه 
حمایت هـــا از رضاییان ایـــن بار عباس ســـرخاب، چهره 
دوست داشـــتنی قدیمـــی باشـــگاه اســـتقلال از حضـــور 
رضاییـــان در اســـتقلال حمایت کـــرده اســـت. او گفته: 
»اینقـــدر درباره رضاییان مطمئن هســـتم کـــه او می تواند 
فصـــل آینـــده بهتریـــن فوتبالیســـت لیـــگ شـــود. قطعاً 
حضورش در اســـتقلال انگیزه او را دو برابر می کند و قول 
می دهم که رضاییان نه تنها با این فشـــارها عقب نشـــینی 
نکند بلکه تهاجمی تر شـــود و یـــک فوتبال خیلی خوب را 

در اســـتقلال از خـــودش ارائه خواهـــد کرد.«
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واکنش تند باشگاه استقلال به افزایش سهمیه خارجی پرسپولیس

نتایج فصل جدید را دستکاری نکنید

 
فرشـــید ســـمیعی بـــا ارســـال نامه هایی 
خطـــاب بـــه نایب رئیـــس فدراســـیون 
فوتبـــال و رئیـــس کارگـــروه ناظـــر بـــر 
قراردادهای فدراســـیون فوتبال، رئیس 
کمیتـــه تدوین مقـــررات و رئیس کمیته 
تعیین وضعیت، مراتب اعتراض رسمی 
باشـــگاه اســـتقلال مبنـــی بـــر احتمـــال 
عطـــف بـــه ماســـبق نمـــودن تغییـــرات 
در مقرره ســـهمیه بازیکنـــان خارجی را 

اعـــلام کرد.
بـــر  ناظـــر  لعمل  ا ســـتور د ســـاس  برا
قراردادهـــای لیـــگ بیســـت و ســـوم، 
مقرر شـــده بود کـــه به ازای هـــر بازیکن 
خارجی که در کمتـــر از ۶۰ درصد دقایق 
بـــازی حضـــور داشـــته، از ســـهمیه ۱+۵ 
بازیکن خارجی تیمش کســـر شـــود. در 
همین راستا ســـهمیه بازیکنان خارجی 
باشـــگاه پرســـپولیس بـــه دلیـــل حضور 
انـــدک نبیل باهویی و وحـــدت هنانوف 
بـــا کســـر دو ســـهمیه مواجـــه خواهـــد 
شـــد امـــا فدراســـیون فوتبـــال تاکنون 

شفاف ســـازی نکـــرده اســـت. در بیانیه 
باشـــگاه اســـتقلال در اعتـــراض به این 
موضوع آمده اســـت: »فرشید سمیعی، 
مدیرعامـــل باشـــگاه اســـتقلال، در این 
نامه ها با اســـتناد به قوانیـــن مندرج در 
آیین نامـــه نقـــل و انتقـــالات رقابت های 

لیگ برتـــر صراحتاً یادآور شـــد، هر گونه 
عطف به ماســـبق نمودن مصوبه جدید 
در خصوص ســـهمیه بازیکنـــان خارجی 
و اضافـــه نمـــودن بازیکنـــان خارجـــی 
)برخـــلاف آیین نامـــه حاکـــم بـــر فصل 
پیش مســـابقات( بـــه برخی باشـــگاه ها 

دخالت در تعییـــن نتایج فصل آینده به 
حســـاب می آید و باعث رقابتی ناعادلانه 
در فصـــل آتی خواهد شـــد کـــه به هیچ 

عنـــوان قابـــل پذیرش نخواهـــد بود.
از ایـــن رو کامـــلاً ضـــروری اســـت افـــراد 
دخیـــل در ایـــن موضـــوع اجـــازه دهند 

حاکمیت قانـــون در فوتبـــال همچنان 
پابرجـــا بمانـــد و از تضعیـــف آن دســـت 
بردارنـــد. باشـــگاه اســـتقلال بـــه عنوان 
یک باشـــگاه قانونگرا تا بـــه امروز از کلیه 
مصوبـــات، قوانین و مقـــررات جاری در 
فوتبال پیـــروی کرده اســـت. از این رو از 

ارکان فوتبال ایران انتظار دارد از قانون 
مصوب خـــود محافظـــت نمایند.«

در پایـــان ایـــن بیانیـــه آمـــده اســـت: 
»درصورتـــی  کـــه قانونگـــذاران خـــود به 
قانـــون مصوب اهمیتـــی ندهند، انتظار 
احتـــرام بـــه قانـــون از ســـوی دیگران، 
آرزویی عبث و بیهوده  خواهد بود. لازم 
به ذکر اســـت مدیرعامل استقلال پس 
از ارســـال نامه های مذکـــور در فواصل 
مختلـــف زمانـــی و مذاکره با مســـئولان 
خصـــوص،  ایـــن  در  تصمیم گیرنـــده 
نگرانـــی شـــدید خـــود را ابراز داشـــته و 
آثـــار برآمـــده از تصمیمات آتـــی آنان  را 
برشـــمرده و درخواســـت کـــرده جهت 
تحکیم و تثبیت قانون گام برداشـــته و 
اجازه دهند کلیه باشـــگاه های حاضر در 
مســـابقات زیر چتر قانـــون، از موهبت 

عدالـــت برخوردار شـــوند.«
واکنش باشگاه اســـتقلال بیانگر عمق 
ناراحتی مســـئولان این باشـــگاه درباره 
احتمال بازگشـــت به قوانین گذشته به 
سود باشگاه پرســـپولیس است و اینکه 
چرا فدراســـیون فوتبـــال و کمیته های 
مربوطه به خواســـت باشـــگاه استقلال 
در ایـــن راســـتا روشـــنگری نمی  کنند، 
ســـؤالی اســـت که پاســـخ مهـــدی تاج، 
رئیس فدراســـیون فوتبال را می طلبد.
بـــدون شـــک اگـــر فدراســـیون فوتبال 
قوانینـــی را کـــه فصـــل پیـــش بـــه اجرا 
گذاشـــت با بازگشـــت به قوانین قبل تر 
بـــه نوعـــی نادیـــده بگیـــرد، باشـــگاه 
اســـتقلال بیشـــترین لطمـــه را از ایـــن 
ماجرا خواهد دید و چه بســـا اســـتدلال 
مدیرعامل این باشـــگاه که اعلام کرده 
چنین اقداماتـــی عیناً دســـت بردن در 

نتایج اســـت بـــه حقیقـــت بپیوندد.

و  ســـکوت  ر  د وزهـــا  ر یـــن  ا ل  ســـتقلا ا
آرامش برخلاف ســـال گذشـــته، مشـــغول 
آماده ســـازی تیمش برای لیـــگ برتر و لیگ 

نخبگان آســـیا اســـت.
شـــرایط این تیم بـــه مراتب بهتـــر از فصل 
گذشـــته اســـت و حالا هواداران این تیم از 
جـــواد نکونام فقط انتظـــار قهرمانی دارند. 
در همیـــن راســـتا بـــا ســـید مهـــدی ســـید 
صالحی، مهاجم اســـبق ایـــن تیم همکلام 
شـــدیم و ایـــن چهـــره که ســـابقه بـــازی در 

اســـتقلال را دارد، به ســـؤالات پاســـخ داد.

  استقلال این روز ها حضور پر رنگی 
در نقل و انتقالات دارد و به نظر 

خواسته های نکونام به طور کامل 
توسط هلدینگ برآورده شده است. 

بله کاملاً درســـت اســـت، ســـال گذشـــته 
جواد روز های پر چالشـــی را در این باشگاه 
ســـپری کـــرد. او ابتـــدا در دوران مدیریت 
حجـــت کریمـــی وارد ایـــن باشـــگاه شـــد 
و بعـــد علـــی خطیـــر روی کار آمـــد کـــه آن 
حواشـــی را به وجـــود آورد و ثمـــره آن هم 
عدم جـــذب بازیکنـــان مورد نیـــاز نکونام 
توســـط مدیریت بود. دوران حضور خطیر 
در کرســـی مدیریت اســـتقلال بـــرای این 
تیم همـــواره چالـــش ایجاد می کـــرد اما از 
زمـــان حضـــور هلدینـــگ اما این شـــرایط 
به طـــور کامل تغییـــر کرده و اســـتقلال به 

ســـاحل آرامش رســـیده است.
 بدین ترتیب حضور هلدینگ را مؤثر 

ارزیابی می کنید؟
بلـــه، اولیـــن فایـــده حضـــور هلدینگ به 
عنوان مالـــک جدید را هـــم در فصل نقل 
و انتقالات دیدیم. اســـتقلال هر ســـاله به 
دلیل اینکه از نظـــر مالی دچار محدودیت 
مالـــی بـــود، در رقابـــت بـــا باشـــگاه های 
متمـــول، نمی توانســـت گزینه هـــای مـــد 
نظـــرش را راضـــی به حضـــور در ایـــن تیم 
کنـــد. ضمن اینکـــه بدهی ها و مشـــکلات 
مالی بـــرای تمدیـــد قـــرارداد ســـتاره های 
تیم هـــم یک مشـــکل بزرگ بـــود و خیلی 
ازآنها به همیـــن دلیل مجبـــور به جدایی 
از این تیم می شـــدند. امســـال اما بودجه 
مالـــی خوبـــی بـــه تیـــم تزریـــق شـــده و 
مشـــکلات مالی وجـــود نـــدارد و به همین 
دلیل اســـتقلال خیلـــی راحت توانســـت 
ســـتاره های فصـــل گذشـــته را حفظ کند 
و عـــلاوه بر ایـــن، رامین رضاییـــان و میلاد 

زکی پـــور را از تیـــم ســـپاهان بـــه خدمت 
بگیـــرد کـــه خرید هـــای بســـیار خوبـــی 

محســـوب می شـــوند.
 به نظر شما رامین رضاییان می تواند 

روند خوبش را در استقلال هم 
ادامه دهد؟

رامیـــن رضاییـــان خریـــد خیلـــی خوبـــی 
بـــرای اســـتقلال محســـوب می شـــود چرا 
کـــه امـــروزه در فوتبـــال دنیـــا فولبک هـــا 
نقش بســـیار تأثیر گـــذاری دارنـــد. قطعاً با 
توجه بـــه اضافه شـــدن رامیـــن در بخش 
تهاجمـــی، ایـــن بازیکـــن می توانـــد خیلی 

کمک حـــال جـــواد نکونام باشـــد.
 استقلال چند خرید خارجی جدید 

هم داشته، حضور آنها را چطور 
ارزیابی می کنید؟

خریـــد بازیکنـــان خارجی برای اســـتقلال 
نیاز بود. این تیم فصل گذشـــته توانســـت 

ماشـــاریپوف و بلانکـــو را جـــذب کنـــد که 
در مقاطـــع حســـاس بســـیار کمـــک حال 
تیم بودنـــد امـــا در هفته پایانـــی به دلیل 
فشردگی مســـابقات دیدیم که نتوانستند 
آن کیفیت همیشـــگی خود را ارائه دهند. 
حضـــور ایـــن خرید های خارجـــی جدید با 
توجه به اینکـــه اســـتقلال در چند رقابت 
حاضـــر اســـت، می تواند کمک حـــال این 

. باشد تیم 
 با وجود این خرید ها، خیلی از 

هواداران از استقلال این فصل فقط 
قهرمانی می خواهند.

نکونام سال گذشـــته هم کار بسیار بزرگی 
کرد و با وجود مشـــکلات فراوان تا آخرین 
لحظـــه در کـــورس قهرمانـــی باقـــی ماند. 
حتی سرنوشـــت قهرمانی هم دست خود 
اســـتقلال بود و اگر مساوی مقابل نساجی 
نبـــود، این تیـــم می توانســـت قهرمان هم 

بشـــود امـــا نباید فرامـــوش کـــرد در فصل 
نقـــل و انتقـــالات فقـــط اســـامی جا به جا 
می شـــوند ولی عملکرد بازیکنان در زمین 
تعیین کننده قهرمان اســـت و روی اسامی 

نمی تـــوان اظهارنظـــر قطعی کرد.

سید صالحی: در فصل نقل وانتقالات فقط اسامی جا به جا می شوند

عملکرد بازیکنان در زمین قهرمان را تعیین می کند

از خریدهای استقلال فقط 
رضاییان را می شناسم

دین محمدی: 
 قهرمانــــــــی 
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استقلال از بدنسازی غفلت نمی کند

آماده برای 3 جام

مربیان اســـتقلال در این فصـــل تمرینات فشـــرده ای را 
برای آمادگـــی بدنی بازیکنان در نظر گرفتند که نســـبت 
به گذشـــته ســـنگین تر بود. مربیان اســـتقلال با علم به 
اینکـــه این تیم در فصـــل جدید باید در 3 جام شـــرکت 
کند، اقدامات گســـترده ای را در این راســـتا انجام دادند 
و بـــا تســـت گیری های دقیـــق و درعین حـــال تمرینات 
تخصصـــی بـــرای بازیکنان کوشـــیدند آمادگی بـــدن آنها 
را بـــه حـــد مطلوبی برســـانند. تیـــم اســـتقلال در فصل 
جـــاری بازی های متعـــددی را پیـــش رو دارد. آبی ها هم 
درگیـــر لیگ نخبگان هســـتند،هم لیگ برتـــر و هم جام 
حذفـــی. حضـــور در ایـــن ســـه تورنمنـــت می طلبـــد که 
بدن بازیکنـــان اســـتقلال در اوج آمادگی باشـــد و هیچ 
غفلتـــی در ایـــن راه پذیرفتنی نیســـت. بدون شـــک اگر 
اســـتقلال عملکرد مطلوبی در راه آمادگـــی بازیکنان در 

بخـــش بدنی خود داشـــته باشـــد، در این ســـه جـــام با 
بحـــران مواجه نخواهـــد شـــد.  در روزهای اخیر یوســـو 
سسمای اســـپانیایی تلاش کرده از لحاظ بدنی تمرینات 
منظمی را بـــرای بازیکنـــان در نظر بگیـــرد و این طور که 
از اردوی اســـتقلال خبـــر می رســـد، تفاوت هـــای بســـیار 
میـــان وضعیت بدنـــی بازیکنـــان در شـــروع تمرینات با 
ایـــام حاضـــر وجـــود دارد. درحالی کـــه به شـــروع لیگ 
برتـــر نزدیک می شـــویم اما باشـــگاه اســـتقلال همچنان 
تصاویـــری از تمرینـــات بدنـــی بازیکنـــان را روی خروجی 
رســـانه خود قرار می دهد که این نشـــان دهنده استمرار 
در برگـــزاری ایـــن گونه تمرینات اســـت و ســـرمربی این 
تیم قصـــد دارد این سلســـله تمرینـــات را ادامـــه دهد تا 
تیمـــش از لحاظ قوای بدنی بـــا بهترین وضعیت ممکن 
راهـــی بازی های پیش رو شـــود. حقیقت این اســـت که 
اســـتقلال به این بدن های آماده برای حضوری قدرتمند 
در ســـه جبهـــه لیگ نخبـــگان، لیگ برتر و جـــام حذفی 
نیـــاز دارد و بایـــد با بدن هایـــی ســـاخته و پرداخته راهی 

این مســـابقات شود. 

 
 

ســـیروس دیـــن محمـــدی، هافبک ســـابق 
اســـتقلال و تیـــم ملـــی معتقد اســـت هنوز 
بازیکنـــان جدیـــد اســـتقلال را ندیـــده و به 
همین دلیل نمی تواند قاطعانه در خصوص 
تحول اســـتقلال و میزان کارایـــی بازیکنان 
جدید صحبـــت کند. دیـــن محمدی حول 
همیـــن محـــور بـــا ایـــران ورزشـــی صحبت 

می کنـــد.
 

 در خصوص بازیکنان جدیدی که 
استقلال جذب کرده چه نظری دارید؟

بـــه نظرم اســـتقلال حضور فعالـــی در فصل 
نقل و انتقالات داشـــته و بازیکنان خوبی را 
بـــه خدمت گرفته اســـت. هر چنـــد در بین 
بازیکنانـــی که جذب شـــده اند، مـــن تنها از 
رامین رضاییان شناخت کافی دارم و از بقیه 

بازیکنان خیلی شـــناخت کاملی ندارم.
 اما به هر حال اسامی بازیکنان 

و رزومه بازیکنان جدید را حتماً 
دیده اید؟

بلـــه، بـــه هـــر حـــال از طریـــق رســـانه ها 
اســـامی بازیکنان جدید را دیـــده ام و چیزی 
کـــه وجـــود دارد بـــه لحاظ اســـمی باشـــگاه 
اســـتقلال بازیکنـــان خوبی را جـــذب کرده 
اســـت امـــا تـــا ایـــن بازیکنـــان را در میدان 
نبینیم، قادر نیســـتیم قضاوتـــی درباره آنها 
بـــه لحـــاظ فنـــی داشـــته باشـــیم و حرفی 
از کیفیـــت و مســـائل فنـــی در خصـــوص 
آنهـــا بزنیـــم. ســـال قبـــل مثـــلاً بازیکنانی 
مانند ماشـــاریپوف و اورونوف را اســـتقلال 
و پرســـپولیس گرفته اند که واقعـــاً بهترین 
مهره هـــای جدیـــد دو تیم بودنـــد و بازیکن 
ازبکستانی در اســـتقلال واقعاً عالی کار کرد 
و بـــه همین دلیـــل امیـــدوارم این بـــار هم 
مهره هـــای خوبـــی به لحـــاظ فنـــی جذب 
شـــده باشـــند که در میدان کارایی داشـــته 

. شند با
 در رابطه با کنار گذاشتن مهره هایی 

مانند پیمان بابایی و امید حامدی فر 
چه نظری دارید؟

این دو بازیکن در اســـتقلال موفق نبودند و 
به همیـــن دلیل من جدایی ایـــن بازیکنان 

را عاقلانه می دانم.
 در خصوص سرپرست استقلال 

نام های زیادی مانند ایمان عالمی و 
ح شده  است. هر  چند چهره دیگر مطر

چند نام خودتان هم به عنوان مدیر 
ح شد؟ استقلال مطر

مـــن نـــام خـــودم را در رســـانه ها دیـــدم اما 
حقیقتـــاً تخصـــص مـــن مربیگری اســـت. 
نام هایـــی مانند ایمـــان عالمی و فـــراز هم 
مطرح شـــده اند که هـــر کـــدام بازیکن تیم 
بودنـــد و قادرند بـــه خوبی به عنـــوان مدیر 

ایفای نقـــش کنند.
 در خصوص مدعیان اصلی قهرمانی 

لیگ بیست و چهارم چه صحبتی 
دارید؟

چهار تیم اســـتقلال، پرسپولیس، سپاهان 
و تراکتـــور بـــه نظـــرم همه مدعی هســـتند 
امـــا  بازیکـــن جـــذب کرده انـــد  و خـــوب 

اگـــر بخواهـــم در ایـــن بین یـــک تیـــم را به 
عنوان مدعـــی اصلی معرفی کنـــم، حقیقتاً 
نمی توانـــم یـــک تیـــم خـــاص را نـــام ببرم 
و معرفـــی مدعـــی اصلـــی قهرمانی ســـخت 

. ست ا
در رابطه با قدرت خط میانی استقلال 

برای لیگ آتی چه صحبتی دارید؟
بازیکنانـــی مانند نیک نفس، ماشـــاریپوف، 
آرش و روزبـــه در خـــط میانی حضـــور دارند 
و البتـــه ماشـــاریپوف هم هســـت کـــه باید 
دید ســـرمربی تیم قصد دارد از او در پســـت 
هافبک اســـتفاده کند یا قصـــد دارد از او در 
پســـت پشـــت فوروارد اســـتفاده کند. خط 

میانی اســـتقلال شـــرایط خوبی دارد.
در خصوص قهرمانی استقلال یا 

پرسپولیس در لیگ نخبگان چقدر 
شانس موفقیت قائل هستید؟

بـــه نظـــرم نبایـــد از واقعیت ها فـــرار کنیم. 
رقابت مـــا با تیم های عربی و شـــرق آســـیا 
خیلـــی ســـخت اســـت و واقعاً بایـــد معجزه 
شـــود تا تیمی از کشـــور مـــا قهرمـــان لیگ 

نخبگان شـــود.


